

#	Item Description - EN	Item Description - AR	Unit	Quantity	Unit Price \$	Total Price \$
1	Providing and Installing of a powerful, non-filtered 400 W half-cell solar panel.	تقديم وتركيب لوح طاقة شمسية استطاعة لا تقل عن 400 واط انصاف خلايا	PCs	2		\$ -
2	Providing and Installing of a lead-acid tubular battery of Indian origin with a minimum capacity of 200 amp-hours.	تقديم وتركيب بطارية انبوبة حمضية منشأ هندي لا تقل عن 200 امبير /ساعي	PCs	1		\$ -
	supply and installation of electrical lighting point 12 V.including installation of a single and braided regular cable with athickness of (1.5-2.5 mm) made of copper with the necessary items such as: duct tape for concealed extension, plastic channel before plastering, distribution boxes if needed, chassis, cover, switch, 12 watts bulb for utilities, 18 watts bulb for rooms, and also the main distribution box in the house.	توريد وتركيب نقطة إدارة كهربائية 12 فولط بما في ذلك تركيب كابل عادي واحد ومضفر بسمائة (1.5- 2.5 مم) مصنوع من النحاس مع العناصر الضرورية مثل: شريط لاصق للتمديد المخفي ، قناة بالستيكية قبل التجصيص ، صناديق توزيع إذا لزم الأمر ، شاسيه ، غطاء ، مفتاح ، واط 12 لمبة للمرافق و لمبة 18 وات للغرف وايضا علبة التوزيع الرئيسية بالمأزل	PCs	4		\$ -
3	Providing and Installing of a galvanized metal base to accommodate four panels	تقديم وتركيب قاعدة معدنية مغلقة لتسع لاربعة ألواح	PCs	1		\$ -
4	Providing and Installing of 1*6 mm² cables	تقديم وتركيب كبلات 1*6 مم²	M.I	20		\$ -
5	Minimum capacity 3.2 kW MPPT. Providing and Installing of a Sinusoidal inverter.	استطاعة لا تقل عن 3.2 كيلوواط Mppt تقديم وتركيب انفرتر جبي	PCs	1		\$ -
Total/\$						\$ -